
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 30. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 94
Vil ministeren oplyse, om ministeren er enig med SF i, at det lovforslag om betingede 
byggetilladelser til at sikre realiseringen af almene boliger, der blev fremsat i 2022, men 
som bortfaldt ved den nuværende regerings tiltrædelse, bør genfremsættes, for at sikre 
at almene boliger bliver opført i samme takt som private boliger, når der i en lokalplan er 
stillet krav om, at op til 25 pct. af boligmassen skal være almene boliger? Der henvises til 
L 31 om ændring af byggeloven, folketingsåret 2022-23, 1. samling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sigurd.agersnap@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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